
 

 

 

 

 

Referat af skolebestyrelses møde på Bække Skole 

Den 22.august kl. 17.15-19.15 

Personalerummet 

 

 

Afbud fra: Peter, Tanja og Bjarke 

 

Medlemmer 

Forældrevalgte: 

Ulla Bollerup Petersen - formand (Jonas 2.kl,) 
Poul Svendsen (Ingrid 01kl., Kristine 23kl., Johannes 56kl) 
Lone Højer Attwell (Eden 0 1kl, Owen 2 kl.) 

Bjarke Raghner (Mads 2 kl..) 

Peter Kjærhus Svendsen (Axel 7.kl. + Erik 6.kl.) 

Heidi Kolbæk Thomsen Birk (Frida 5.kl.) 

Beinta Dam Svendsen (Julie 7 kl.a) 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Linda Thyssen og Lisbeth Blichfeldt  

Elevrådsrepræsentanter: 

Er ikke valgt endnu 

Byrådsrepræsentanter: 

Tanja Skøtt 

Sekretærer for bestyrelsen: 

Helle Jeppesen, Skoleleder  

Vivi Højer Jensen, SFO-leder (Referent) 

 

 

 



 

 

1. Bemærkninger til dagsorden 

Punkt 4 udsættes til næste møde. 

Møderække på kommende dagsordner. 

2. Eventuelt 

Åben Hus datoer bliver oprettet som begivenheder på facebook. 

Åben hus konceptet ønskes diskuteret på et senere skolebestyrelsesmøde. 

3. Orientering fra: 

a. Formanden: 19.9 dialogmøde. Helle og Ulla deltager. Høringsperiode 14.9-28.9 i forhold til 

kommende budget.  

Ulla deltager i et kursus d. 26.10 ved skole og forældre. 

b. Skolens ledelse 

- Årets fokuspunkter: Fællesskab og trivsel fortsat. Planlagt kursus for mellem trins lærerne – 

ressourcepersoner-. Engineering er et nyt fokusområde. Børnesyn bliver et fokusområde 

for hele personalegruppen i det kommende skoleår. Fortsætter med vidensproduktion og 

prøvehandlinger. 

- Økonomi: Gennemgået. Bilag vedhæftet. 

- Børnecenter: Styregruppemøde d. 29.8 aflyst, men alt forløber som planlagt. 

- Chromebook situationen: Vi afventer. Indtil videre kører vi som planlagt. 

- Skolemad: Fra d. 23.8 får vi mad fra Madbixen. 8 klasse leverer maden ud i klasserne. 

Madbixen står for betaling etc.. Mad fra tirsdag til fredag. Kan være en udfordring med 

bestilling fredag. Poul snakker med Madbixen om dette. 

c. Personalegruppen: Intet. 

d. Elevrådet: Ikke valgt endnu. 

e. Øvrige: afbud. 

 

4. Hvad er du optaget af i arbejdet i skolebestyrelsen?: Udgår. 

5. Deltagelse på forældremøder: Præsentation af den nye bestyrelse og revideret sundhedsfolder. 

Skolebestyrelsen har fokus på følgende i det kommende skoleår: 

Fokus på madpakker i indskoling. Mellemtrinnet madpakke/ bad efter idræt. I udskoling er der 

fokus på søvnen. 

6. Valg til bestyrelse i Ungdomsskolen: Indstilling til kandidatlisten senest d. 5.9. Helle rundsender 

mail fra Ungdomsskolen til orientering. 

7. Forretningsorden tilpasses og godkendes: Forretningsordenen drøftet, justeret og godkendt. Den 

reviderede forretningsorden rundsendes sammen med referatet. 

8. Ændring af mødedato for SB-møde i september: D.19.9 ændres til d. 20.9 kl. 17-20. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kaizentavle 
 

 

Nye forslag 
 
Hvordan får vi flere med i 
forældreråd? 
 
 

 

  
Hvad 

 
Hvem 

 
Hvordan 

 
Hvornår 

Skoleprofil/Væ
rdi proces/PR 

Ledelsen Drøftelser I opstartsfasen 

Forældre-
inddragelse 

Alle i SB Drøftelser Løbende 

    

  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

   

 

I mål  
 
• Forretningsorden 

• Trivselspolitik 

• Princip for lejrskole 

• Sundhedspolitik – 
snus/rusmidler 

 

Prioritering 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Bruttolisten 
- ikke glemt 
 

• Skoleprofil 

• Kommunikation til 
forældre 

• Lokalsamfundet og 
samarbejdet lokalt 

• Landsbyordning 



• Skoleprofil/Værdipro
ces (køres sammen 
med børnecenter) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Møde slut – Sign.: 
 
 
 
Lisbeth Blichfeldt 
 
 
 
Linda Thyssen 
 
 
 
Lone Højer Attwell                                                                                   
 
 
 
Poul Svendsen 
 
 
 
Ulla Bollerup Petersen 
 
 



 
Bjarke Raghner                                                                                      
 
 
 
Peter Kjærhus Svendsen  
 
 
 
Heidi Kolbæk Thomsen Birk                                                                 
 
 
 
Beinta Dam Svendsen 
 
 
 
 

 

 

 

 


